
 

Referat af ekstraordinært bestyrelsesmøde i beboerforeningen i afd. 13 

Sanddalsparken 22. april 2020 

 

 

Deltagere: Ettie, Dosta, Rita, Lisbeth, Børge, Anne, direktør Jørgen Berg og 

administrationschef Thomas Jeppesen - begge SAB 

Afbud: Leif 

 

Dagsorden: 

Helhedsplan for renovering af Sanddalsparken 

 

Jørgen Berg redegjorde for den helhedsplan, som Svendborg Kommune, SAB og 

Landsbyggefonden har forhandlet sig frem til. Da Landsbyggefonden har ønsket en 

hurtig behandling for at kunne financierer planen, har Organisationsbestyrelsen 

besluttet, at planen skal til urafstemning blandt beboerne. I den nuværende Corona-

nedlukning er det ikke muligt at afholde et afdelingsmøde, som man normalt ville 

holde for at afgøre, om beboerne går ind for planen. 

Der bliver delt materiale ud til beboerne og afstemningen slutter d. 7. maj. 

 

En enig bestyrelse bakker op om forslaget. 

 

I forbindelse med planen skal der foregå en del arbejde på vores altaner, så hvis 

planen bliver vedtaget, udsætter vi den planlagte altanmaling til efter helhedsplanen. 

I stedet vil de altaner, der trænger mest, få tilbudt en pletmaling. Maleren kontakter 

de beboere, hvis altaner der kommer i betragtning til en gang pletmaling. 

 

Det samme gælder udskiftning af entredøre, der ellers også var planlagt til at foregå i 

2020. 

 

 

Referat: Anne 


